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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 27.02.2013 stillet 
følgende spørgsmål nr. 292 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Per Clausen (EL)

Spørgsmål 292:

”I svar på FLF alm. del – spørgsmål 167 skriver ministeren, at ”det er min holdning, at 
denne type ordninger ikke er hensigtsmæssige i bestræbelserne på at opnå et 
bæredygtigt fiskeri”. Mener ministeren med dette, at fiskerifondsmidler i den 
kommende 7. års periode under EU’s hav og fiskerifond ikke vil gå til installationer, der 
øger fiskefartøjers trækkraft?” 

Svar:

Midlerne i Den Europæiske Hav og Fiskerifond skal fremme gennemførelsen af 
målsætningerne i reformen af den fælles fiskeripolitik. Den Europæiske Hav- og 
Fiskerifond skal ikke anvendes til at øge fiskerfartøjers kapacitet. Jeg vil bl.a. prioritere 
midler til en bæredygtig udvikling af fiskeri og akvakultur, som f.eks. til innovation 
inden for fiskeredskabers selektivitet og skånsomhed.   
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